



Lloyd's Register
LRQA

CERTIFICATE OF APPROVAL

This is to certify that the Quality Management System of:

Pall GmbH
Philipp-Reis-Str. 6, 63303 Dreieich
Germany

has been approved by Lloyd's Register Quality Assurance
to the following Quality Management System Standards:

DIN EN ISO 9001:2008

The Quality Management System is applicable to:

**Design, project management, testing, manufacturing,
sales and service of products, systems and accessories for
filtration, separation and purification and equipment
technologies for detection and testing.**

This certificate is valid only in association with the certificate schedule bearing the
same number on which the locations applicable to this approval are listed.

Approval
Certificate No: KLN 0203127

Original Approval: 15 April 1997

Current Certificate: 01 May 2015

Certificate Expiry: 30 April 2018

Issued by: Lloyd's Register Quality Assurance GmbH
For and on behalf of: Lloyd's Register Quality Assurance Limited



001

Innere Kanalstr. 15, 50823 Köln, Germany, Handelsregister Nr. B 34587

For and on behalf of 1 Trinity Park, Bickenhill Lane, Birmingham, B37 7ES, United Kingdom

This approval is carried out in accordance with the LRQA assessment and certification procedures and monitored by LRQA.

The use of the UKAS Accreditation Mark indicates Accreditation in respect of those activities covered by the Accreditation Certificate Number 001

Macro Revision 14



Lloyd's Register
LRQA

CERTIFICATE OF APPROVAL

Pall GmbH Philipp-Reis-Str. 6, 63303 Dreieich Germany

Head Office

Pall GmbH
Philipp-Reis-Str. 6
53303 Dreieich

Activities

Design, project management, testing, manufacturing, sales and service of products, systems and accessories for filtration, separation and purification and equipment technologies for detection and testing.

Locations

Pall GmbH
Planiger Str. 137
55543 Bad Kreuznach

Activities

Sales and testing of products and accessories for filtration, separation and purification and equipment technologies for detection and testing.

Pall GmbH
Bosenheimer Str. 225
55543 Bad Kreuznach

Design, project management, testing, manufacturing of systems and accessories for filtration, separation and purification.

Approval
Certificate No: KLN 0203127

Original Approval: 15 April 1997

Current Certificate: 01 May 2015

Certificate Expiry: 30 April 2018

Page 1 of 1



001

Innere Kanalstr. 15, 50823 Köln, Germany, Handelsregister Nr. B 34587

For and on behalf of 1 Trinity Park, Bickenhill Lane, Birmingham, B37 7ES, United Kingdom

This approval is carried out in accordance with the LRQA assessment and certification procedures and monitored by LRQA.

The use of the UKAS Accreditation Mark indicates Accreditation in respect of those activities covered by the Accreditation Certificate Number 001

Macro Revision 14



Lloyd's Register
LRQA

ZERTIFIKAT

Hiermit wird bescheinigt, dass das Qualitätsmanagementsystem von:

Pall GmbH
Philipp-Reis-Str. 6, 63303 Dreieich
Deutschland

durch Lloyd's Register Quality Assurance geprüft und bewertet wurde
und den folgenden Normen zum Qualitätsmanagement entspricht:

DIN EN ISO 9001:2008

Das Qualitätsmanagementsystem ist anwendbar für:

**Entwicklung, Projektmanagement, Testen, Produktion,
Vertrieb und Service von Produkten, Systemen und Zubehör
zur Filtration, Separation und Purifikation sowie
Equipment- Technologien zur Detektion und zum Testen.**

Dieses Zertifikat ist nur in Verbindung mit dem Zertifikatsanhang gültig, wobei dieser Anhang
mit den zugehörigen Niederlassungen die gleiche Referenznummer haben muss.

Zertifikat
Registrier-Nr.: KLN 0203127

Erstmalige Zulassung: 15. April 1997

Bestehendes Zertifikat: 01. Mai 2015

Dieses Zertifikat ist gültig bis: 30. April 2018

Ausgestellt von: Lloyd's Register Quality Assurance GmbH
Für und im Auftrag von: Lloyd's Register Quality Assurance Limited



001

Innere Kanalstr. 15, 50823 Köln, Germany, Handelsregister Nr. B 34587

Für und im Auftrag von 1 Trinity Park, Bickenhill Lane, Birmingham, B37 7ES, United Kingdom

Diese Zertifizierung wurde gemäß den LRQA-Verfahren zur Auditierung und Zertifizierung durchgeführt. Diese Verfahren werden von LRQA überwacht.

Die Verwendung des UKAS-Akkreditierungslogos bedeutet, dass LRQA über die Akkreditierung gemäß den im Akkreditierungszertifikat Nr. 001 aufgeführten Aktivitäten verfügt.

Macro Revision 14



Lloyd's Register
LRQA

ZERTIFIKATSANHANG

Pall GmbH Philipp-Reis-Str. 6, 63303 Dreieich Deutschland

Hauptsitz

Pall GmbH
Philipp-Reis-Str. 6
53303 Dreieich

Tätigkeiten

Entwicklung, Projektmanagement, Testen, Produktion, Vertrieb und Service von Produkten, Systemen und Zubehör zur Filtration, Separation und Purifikation sowie Equipment-Technologien zur Detektion und zum Testen.

Niederlassungen

Pall GmbH
Planiger Str. 137
55543 Bad Kreuznach

Tätigkeiten

Vertrieb und Testen von Produkten und Zubehör zur Filtration, Separation und Purifikation sowie Equipment-Technologien zur Detektion und zum Testen.

Pall GmbH
Bosenheimer Str. 225
55543 Bad Kreuznach

Entwicklung, Projektmanagement, Testen und Produktion von Systemen und Zubehör zur Filtration, Separation und Purifikation.

Zertifikat
Registrier-Nr.: KLN 0203127

Erstmalige Zulassung: 15. April 1997

Bestehendes Zertifikat: 01. Mai 2015

Dieses Zertifikat ist gültig bis: 30. April 2018

Seite 1 von 1



001

Innere Kanalstr. 15, 50823 Köln, Germany, Handelsregister Nr. B 34587

Für und im Auftrag von 1 Trinity Park, Bickenhill Lane, Birmingham, B37 7ES, United Kingdom

Diese Zertifizierung wurde gemäß den LRQA-Verfahren zur Auditierung und Zertifizierung durchgeführt. Diese Verfahren werden von LRQA überwacht.

Die Verwendung des UKAS-Akkreditierungslogos bedeutet, dass LRQA über die Akkreditierung gemäß den im Akkreditierungszertifikat Nr. 001 aufgeführten Aktivitäten verfügt.

Macro Revision 14